Past Tense Simple

Este de fapt forma a doua a verbului.

La verbele regulate formele a doua si a treia se formeaza prin adaugarea terminatiei –ed la prima forma a verbului (infinitivul scurt).

To ask =infinitiv lung

Ask = infinitiv scurt

Ask – asked – asked

Call – called – called

Verbe neregulate: go-went-gone



      see-saw-seen



      cut-cut-cut



      think-thought-thought

Go-went-gone

Affirmative
Negative




Interrogative
I went

S + didn’t + forma I a vb. (inf. Scurt)

Did + S + forma I a vb.

You went
I didn’t go




Did I go?

He/she/it went









We went

You went

They went

Be – was/were – been

Affirmative

Interrogative



Negative
I was


prin inversiune intre vb. si subiect
to be + not

You were

Was I?




I was not/wasn’t

He/she/it was

Were you?



You were not/weren’t

We were



You were

They were

Have – had – had

Affirmative

Negative
I had


- posesie: I hadn’t a car last year.

You had

- expresii: I didn’t have a nap.

He/she/it had

We had

You had

They had

Interrogative

- posesie: Had I a car last year?             - expresii: Did I have a nap?

Ortografia verbelor regulate la adaugarea terminatiei –ed

1. verbele terminate in -e  primesc numai –d

advise – advised

2. verbele monosilabice, terminate in consoana, precedata de vocala scurta dubleaza consoana finala

drop – dropped

3. verbele bisilabice, terminate in consoana cu accentul pe a doua silaba dubleaza consoana finala

occur – occurred

prefer – preferred

4. verbul “to travel”=a calatori

-in engleza britanica dubleaza l-ul iar in cea americana nu.

Travel – travelled(BE)

Travel – traveled(AE)

5. verbele terminate in –y precedat de consoana il schimba pe “y” in “i” si primesc –ed

carry –carried

Folosirea lui Past Tense Simple

1.pentru o actiune care a avut loc intr-un moment fixat, determinat din trecut

He came here last year.

Este adesea insotit e urmatoarele adverbe de timp:

Last     year


week


month
They got married years ago. 
A week 
ago
Two days

Years

In 1970

In December, 1920                   The war began in 1914.

· on March, 1st (1960): He was born on March 1st.

· O temporala: He arrived just as the phone rang.

    He arrived when I was leaving.

!!! for –arata durata actiunii in trecut


He worked here for 10 years, then he left.

2. pentru o actiune obisnuita, repetata in trecut

He came here every day last year.

3. pentru o actiune care a durat o anumita perioada din trecut, dar acum este terminata

I studied in Paris for four years from 2005 to 2009.

Would + infinitiv scurt ( I forma a verbului) – pentru o actiune repetata in trecut
(would frecventativ) – nu se stie daca se mai repeta sau nu si in prezent
He would wake up in the morning and come here to watch the ships. (se trezea si venea...)

Used to + infinitiv scurt (I forma a verbului) – pentru un obicei trecut care nu se mai practica in prezent

I used to ride when I was young. (I don’t ride any longer.)

4. timpul naratiunii

Last year he went to the mountains and spent his holidays there.

5. valoare de viitor – in literatura SF

In 2200, a space ship flew to the moon.

6. folosiri gramaticale
· temporale – relatie de simultaneitate cu principala in care este un timp trecut

· actiune scurta, fara durata

       He arrived when the phone rang.

       He was sleeping when the phone rang.

· Sequence of Tenses (concordanta timpurilor) – relatie de simultaneitate cu principala in care este un timp trecut

            He hoped she was at home.



         (este)

· Indirect Speech – reia Present Tense Simple din vorbirea directa

He told me he loved cakes.

-     EXCEPTII: – adevaruri generale: He told us the Earth moves round the Sun.
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